
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20180212 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jari Pellikka, Ann-Charlotte Andersson, Jimmy Frogsjö, Urban 

Green, Erica Conradsson och Bengt Jemsö. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi.  2 obetalda vägavgifter 

ligger nu på kronofogdens bord. 

6. Skrivelser:  

- Från boende i området angående snöröjning. Vägfogden har besvarat skrivelsen. 

- Ytterligare en skrivelse angående snöröjning. Frågan gällde vägföreningen i övre 

Svärtinge och vederbörande hänvisades till rätt förening. 

- Från E:on angående ersättning för de grävningsarbeten de gjort på Bonäsvägen. 

7. Rapporter: 

- Två ”suggor” har tagits bort från Bonäsvägen resp. Plantvägen. Dessa har skänkts 

till bostadsrättsföreningen 1 på Stugvägen  och till skolan. I och med detta har 

de också ansvaret för dessa suggors placering. 

8. Träd och buskröjning på kommunal mark. Den tidigare omnämnda träd och buskröjningen 

längs Kraftvägen är nu i full gång.  

9. Övriga frågor: 

- Den utlovade asfalteringen av Vägstumpen efter fibergrävningen har inte gjorts. 

Vi påminner ansvarig om detta. Åtgärdas när asfaltverken kommer igång efter 

vintern. 

- Snöröjning. Det är vår entreprenör som avgör när det är dags att ploga. 

- För sommarens klippning av vissa grönytor kommer en ny entreprenör att anlitas. 

Vi undersöker marknaden. 

- För vårens sopning av vägarna kommer samma entreprenör som tidigare år att 

anlitas.  

10. Vägföreningens årsmöte äger rum tisdagen 13/3 kl.19.00 på Ninas café 

11. Nästa styrelsemöte äger rum direkt efter årsmötet. 

12. Ordföranden avslutade mötet. 

 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 

http://www.svartingeostravagforening.se/

